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Sankt Hans 
Igen i år var omkring 30 mødt op på vandværket  
for at fejre Sankt Hans.  
Det blev som vanligt en meget hyggelig aften.  
Der var sang, bål og snobrødsbagning  
– og naturligvis mange gode snakker! 
 
Vejbelysning 
Kommunen har besluttet lampetypen, der skal 
opsættes, når NESA nedlægger luftledningerne. 
Se: www.ballerup.dk/get/26209.html 

 
God sommer! 

Redaktion og tryk: 
Bjarne Thostrup 
bt@skolebib.org 
060703 Læs om:  

Veje – vand – lokalplan og vedtægter  
ferietid – Sankt Hans - vejbelysning 

Husk  
 
Sommerfesten lørdag d. 12. august 
Tilmelding … snarest!!! 
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Vejene 
Vi har fået forseglet brøndene og midten af vejene.  
Dette er en del af de hængepartier, vi har med asfaltfirmaet.  
Det betyder desværre også, at der mange steder ligger løse 
småsten/grus på vejen, som meget let kan havne i kloakken, 
hvis ikke vi passer på. 
OBS! I bedes derfor snarest huske at feje rendestenen. 
I øvrigt har vi bedt asfaltfirmaet om et opdateret tilbud på 
slidlaget – hovedsagligt for at vi kan få en fornemmelse af 
prisstigningen som følge af de forhøjede oliepriser.  
Vi er blevet rådet til at få etableret slidlaget allerede i 2007 – 
men vi vil under alle omstændigheder have NESA til at 
foretage underboringerne i forbindelse med nedtagningen  
af luftledningerne og etableringen af fibernettet. 
 
Sommerferietid 
I denne tid, hvor mange af os er bortrejst, er det en god idé 
at aftale med naboen, at huset ser beboet ud.  
Få fx naboen til:  

• At smide affaldsposen i din skraldespand/-pose.  
• At slå græsset for dig.  
• At tømme din postkasse. 
• At parkere i din indkørsel en gang imellem. 

 
Lokalplanen  
Sammen med dette nummer af ”Højen” uddeles også  
en ”lille” udgave af lokalplanen for Måløvhøj. 
Bestyrelsen behandlede på sit seneste møde forskellige 
grænsetilfælde eller måske rene overtrædelser af lokalplanen. 
Ligeledes drøftedes tilsvarende tilfælde i forhold til 
vedtægterne. 
Sagen tages op igen på næste møde (august) – og bliver 
antageligt et punkt på generalforsamlingen. 
Det er i egen og alles interesse, at vi overholder reglerne,  
så vi kan bevare vores helt unikke område.  
Bestyrelsen må på det stærkeste opfordre alle beboere  
til at overholde alle gældende regler. 
 

Grønt råd 
Der er valg til Grønt Råd d. 20.9. på Ballerup Rådhus. 
Du kan få en lille folder hos formanden, hvis du kunne tænke 
dig at stille op til Grønt Råd (der er 21 pladser). 
 
Vandværket – og havebassiner  
Vores gamle vandværk, der ikke har undergået store 
forandringer siden etableringen for mere end 70 år siden,  
er faktisk kun dimensioneret til at forsyne hvert hus med 
vand til én køkkenvask! Mange har naturligvis moderne 
hjælpemidler, der bruger vand – og for det meste kan 
vandværket følge med. - Der skal trækkes vand op fra 
boringen ca. 30 m nede; det skal luftes, filtreres og pumpes 
ud til husene. 
Det er dog temmeligt bekymrende, når flere beboere 
etablerer store badebassiner i haven. De kræver mere vand 
end normalt; derfor kan der være perioder med lavere 
vandtryk. 
OBS! Det skal i øvrigt pointeres kraftigt, at de kemikalier,  
der anvendes i sådanne vandbassiner, ikke må udledes i 
haverne, da de vil ødelægge vores meget fine vand.  
Vandet skal ledes i kloakken. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Pumpen i boringen blev for øvrigt skiftet i maj måned, 
da 4 friske fyre udførte et godt og effektivt stykke arbejde. 

 
 
 
 
 

Betaling af kontingent: 900 kr. 
senest d. 31.7.  

giro 649 0190 (reg.nr. 1551). 
 

Hvis du har netbank eller lignende betalingsordning, 
kan du sætte kontingentet til automatisk betaling. 


